



Referat af ordinært bestyrelsesmøde

i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato: Torsdag d. 1/5 2025
Tidspunkt: Kl. 17.00 – 19.00
Adresse: Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
Bestyrelse: Dennis Jordansen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Carina Andersen, Hanne Fjaested, Jannie Christensen og Rikke Hennig
Suppleanter: Jessica Madsen og Trine Lefevre
Afbud: Jessica Madsen
Referent: Rikke Hennig
Ordstyrer: Trine Lefevre

Dagsorden:

1. Valg af ordstyrer

- *Trine er valgt som ordstyrer.*

2. Status/opfølgning på trivsel med deltagelse af trivselstræner Signe Godballe (Fast lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

3. Status på træningstider til fællestræning og open practise efter DM + reklame for open practise.

- *Open practise med fællestræning efter DM bliver som udgangspunkt 2/6, 4/6 og 11/6 for Junior og Senior og de Youth udøvere som aldersmæssigt kan være Junior næste sæson samt 3/6, 5/6 og 10/6 for Tiny, Mini og de Youth udøvere som aldersmæssigt skal forblive Youth næste sæson.*
- *Signe melder tilbage, når hun har de konkrete tidspunkter, så der kan meldes ud i forældregrupper og laves reklame for open practise for nye medlemmer.*

4. Status på restancer (Fast lukket punkt)

- *Omfattet af tavshedspligt.*

5. Status på økonomi (Fast punkt)

- *Økonomien ser stadig fornuftig ud. Vi har pt. et indestående på ca. 285.000 kr.*

6. Evt. nyt vedr. støtte og sponsorater (Fast punkt)

- *Intet nyt.*

7. Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*

8. Nomineringer til DM – Årets klub, Årets træner, årets ildsjæl, årets udøver

- *Rikke deler oplægget i trænergruppen og forældregrupper.*

9. Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*

10. Forberedelse til generalprøve, indkøb mv.

- *Vi dropper toast og efterspørger i stedet, om der er flere som vil bage pølsehorn eller pizzasnegle. Der skal købes små mælk og evt. andet vi mangler i Dagrofa.*

11. Tårscamp – Status på logo, planlægning mv

- *Dennis har fået logoforslag fra Mogens, som er sidste års logo i andre farver og i tone i tone og han foreslår at genbruge samme logo årligt med skift af årstal og farver.*
- *Bestyrelsen kan godt se idéen med dette og foreslår et logo i andre farver, som Dennis beder Mogens om at prøve at lave så vi kan se det. Hvis det godkendes, kan trænerne vælge en t-shirtfarve mere som passer dertil.*

12. Ønske om årshjul for sæson 2025/2026

- *Punktet tages op på næste fællesmøde med trænerne, senest ved sæsonstart.*

13. Foreningsfestival for 4. klasser i Arena Nord er flyttet til 26/8

- *Vi melder tilbage, at vi fortsat regner med at deltage og får afklaret med trænere og udøvere når vi kommer nærmere, hvem der kan deltage.*

14. Holdsport og Unioo – Regnskabsprogram

- *Punktet er udskudt og tages af dagsorden, indtil der kommer noget nyt omkring det.*

15. Hyggerum – Automat

- *Der er kommet forslag om automat med slik i hyggerummet. Bestyrelsen kommer frem til, at det vil give for meget arbejde med indkøb og at holde øje med om det bliver for gammelt og evt. spild, hvis afsætningen ikke er så stor.*

16. Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*

17. Evt. – Lukket punkt

- *Omfattet af tavshedspligt.*